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Referat  

Bestyrelsesmøde                                   

          
 

Dato  15/1-2024 

Tid  Kl. 19.00 

Sted  OGF’s klubhus (Stadionvej 25 - 5200 Odense V) 

 

                                                                             Til stede                   Afbud 

Bestyrelsesmedlemmer   

Emil Mikkelsen (formand)  X  

Karsten Kjelde (kasserer) X  

Jacob Ejby Stengaard (næstformand & referent) X  

Mathies Hartmann X  

Sabrina Kjær Hemmingsen Møller X  

Morten Algot Nielsen    X 

Niels Larsen  X  

Bestyrelsessuppleanter    

Christian Blom Nass  - 

Ansatte    

Louise Majgaard Baarup   - 

Rasmus Hjort   - 

Line Lykkehøj Lommer   - 

  

1. Lars Vibe Utzon - Gæst til mødet 

Lars Vibe Utzon fortæller om nogle af sine visioner for Odense Atletik.  

 

2. Generalforsamling 2024  

- 5. februar 2024 kl. 18 er der generalforsamling   

- Jacob har bestilt mad ved Mad med Sjæl.  

- Der lægges endelig dagsorden op inden for den næste uges tid.  

- Niels vil gerne være dirigent for dagen.   

- En til to vakante bestyrelsesposter og begge suppleantposter er ledige.  

- Karsten fremlægger regnskab og budget, Emil fremlægger årsberetning og Jacob fremlægger 

kontingentændringsforslaget samt årets OA’er.  
 

3. Regnskab for 2023 og budget 2024 v. Karsten  

- DHL-stafetten har givet et overskud på ca. 2,6 mio.  

- Det estimerede resultat for 2023 bliver ca. 100.000 kr. i overskud.  

- Der er ingen ændringer ift. sidste møde. Budgettet godkendes af resterende bestyrelse.  

- Budgettet for 2024 sigter efter et rundt nul.  
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4. DHL-aftale med OGF 

- Et oplæg til DHL-aftalen diskuteres og afstemmes i bestyrelsen.  

 

5. Eventyrløbsaftale med OGF 

- Et oplæg til en Eventyrløbsaftale diskuteres og afstemmes i bestyrelsen.  

 

6. Fælles udgifter med OGF 

- Alex Tesch kommer forbi og fremlægger et bud på en fordelingsnøgle mellem OA og resten af OGF.  

- Bestyrelsen er enige i, at denne fordelingsnøgle er tæt knyttet til udfaldet af DHL-aftalen og 

Eventyrløbsaftalen.  

 

7. DM inde 2024 

- Emil opfordrer til at sprede budskabet omkring DM og Stadionløbet. Derudover også tilmelde sig 

som hjælpere til DM.  

- Det er stadig en udfordring ift. at finde sponsorer.  

 

8. Bankskifte 

- Der er ikke betalt rente for klubbens opsparingskonto for 2023. Der er desuden en del andre 

aspekter, som Karsten mener kan forbedres.   

- Det er en del fordele ved Fynske Bank, som Karsten gerne vil undersøge.  

- Karsten får et ok fra resten af bestyrelsen til at igangsætte bankskiftet, når der er overskud hos ham 

til dette.  

 


